
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH KONANÉHO 21. 9. 2021 

 

Přítomni (bez titulů): Filip Bláha, František Dolák, Ester Dombrovská, Pavel Franta, Zbyněk 

Havelka, Rudolf Hrubý, Martin Hubálek, Andrea Hudáčková, Jana Jersáková, Vera Kaplická 

Yakimova, Lucie Kolářová (příchod 10:20), Lukáš Lang, Jan Lassner, Otomar Linhart,  Hynek 

Mazanec, Jan Neugebauer, Martina Novotná, Zdeněk Pecka, Tomáš Randák, Jan Sattran, Jiří 

Sláma, Pavel Smetana, Věra Suchomelová, Lenka Šedová, Tomáš Volek, Hana Michaela 

Votruba, Eliška Zusková  (27). 

Omluveni (bez titulů): Bechyně Roman, Petr Dvořák, Ondřej Chvojka, Josef Juráň, Aleš 

Lisner, Lukáš Rokos, Libor Staněk, Zdeněk Šnyps (8). 

Nepřítomni (bez titulů): Jan Kresan, Petr Nguyen, Adam Novák, Alena Prošková, Tereza 

Svárovská (5). 

Hosté (bez titulů): Bohumil Jiroušek (rektor JU), Jiřina Valentová (kvestorka) 

 

Místopředseda AS JU F. Dolák přivítal senátorky, senátory a hosty. Konstatoval, že senát je 

usnášeníschopný.  

Řízení zasedání AS JU převzal předseda AS JU Rudolf Hrubý, který informoval o rezignaci 

kol. Barbory Vágnerové (TF JU). Místo ní do AS JU postoupil kol. Zdeněk Šnyps (dnes 

omluven - TF JU). Senátoři přistoupili k hlasování o organizačních záležitostech AS JU. 

 

1. Organizační záležitosti AS JU 

Hlasování o zapisovateli, ověřovatelích a skrutátorech. 

Návrh usnesení: AS JU schvaluje: 

1) skrutátory: Martina Novotná (EF JU), František Dolák (ZSF JU) 

2) zapisovatel/ka zápisu: Lenka Šedová (ZSF JU) 

3) ověřovatel/ka zápisu: Zbyněk Havelka (ZF JU), Jan Lassner (FF) 

Návrh usnesení: AS JU schválil skrutátory, zapisovatelku a ověřovatele zápisu. 



Hlasování: pro 25; proti 0 ; zdržel se 0  

Přichází kol. Lucie Kolářová.  

 

2. Hlasování o programu zasedání AS JU  

 

1) Mzdový předpis JU 

2) Jednací řád Akademického senátu ZF 

3) Jednací řád Vědecké rady ZF 

4) Informace ze studentské komory Akademického senátu JU 

5) Různé  

 

Návrh usnesení: AS JU schvaluje program v podobě uvedené v pozvánce na zasedání.  

Hlasování: pro 25; proti 0; zdržel se 0.  

 

Pan předseda AS JU Rudolf Hrubý předal slovo panu rektorovi prof. Jirouškovi.                     

Pan rektor informoval senátory o připraveném Mzdovém předpisu JU. Zmínil, že dokument se 

vyvíjel dva roky a na současné podobě se shodli děkani a děkanky vč. tajemníků jednotlivých 

fakult. Navržené tarify jsou vyšší než současné. Mzdový předpis bude provázán Kariérním 

řádem JU. K tomuto bodu nebyly ze strany senátorů a senátorek připomínky a přistoupilo se 

k hlasování.  

 

1) Mzdový předpis JU 

Návrh usnesení: AS JU schvaluje Mzdový předpis JU.  

Hlasování: pro 26; proti 0 ; zdržel se 1 

Po schválení mzdového předpisu pan rektor poděkoval senátu. A zmínil, že Kariérní řád 

bude připraven jako obecný rámec pro všechny fakulty. Fakulty si budou moci dokument 

upravit dle svých specifik.  

Předseda AS JU Rudolf Hrubý zmínil, že bod 2 a 3 se týkal přeložených dokumentů ze 

strany ZF. Oba dokumenty byly náležitě posouzeny právním oddělením.  



 

2) Jednací řád Akademického senátu ZF 

Návrh usnesení: AS JU schvaluje Jednací řád Akademického senátu ZF JU.  

Hlasování: pro 27; proti 0; zdržel se 0.  

 

3) Jednací řád Vědecké rady ZF 

Návrh usnesení: AS JU schvaluje Jednací řád Vědecké rady ZF JU.  

Hlasování: pro 26; proti 0; zdržel se 0.  

 

4) Informace ze studentské komory Akademického senátu JU 

Senátor Bc. Lukáš Lang za studentskou komoru nemá k dnešnímu jednání agendu.  

 

5) Různé 

Pan rektor JU prof. B. Jiroušek v tomto bodu pohovořil o stavu jednání převodu 

nemovitosti (Týn nad Vltavou). Získané prostředky prodejem nemovitosti pokryly náklady na 

administrativní výlohy, zbylé finance (necelé 3 miliony) mají přispět ke zlepšení kvality života 

opuštěných psů v ČB. Konkrétní podoba využití financí je součástí dalších jednání zástupců JU 

a Města České Budějovice.  

K bodu Různé nikdo ze přítomných senátorů dále nevystoupit. Závěrečného slova se 

ujal předseda AS JU Rudolf Hrubý, který poděkoval všem za účast. Zároveň zmínil, že další 

setkání AS JU proběhne v prezenční podobě na sále P2 (FF) dne 19.10. od 15. hodin. Požádal 

senátorky a senátory o účast, neboť agenda dalšího setkání je významná.   

 

Zápis vyhotovila: Mgr. Lenka Šedová, Ph.D.  

Zápis ověřili:  


